
 
 Motion, Årsmöte Arninge GK, 13 mars 2024 
Författare: Filip Johansson 
 
Öppna rangens grästee för medlemmar 1-2 dagar i veckan 
Bakgrund 

• I samband med Scandinavian Mixed på Ullna GK 2023 anlades en stor och fin grästee på Arninges 
range 

• Efter Scandinavian Mixed har rangens grästeevarit stängd och ej nyttjats(mer än i sällsynta fall vid 
privatlektion) 

• Att öppna rangens grästee skulle addera en ny dimension gällande träningsmöjligheter för 
klubbens medlemmar 

• Det skulleävenvara ett mervärdesom hjälper klubbenatt locka nya medlemmar då Arninge GK skulle 
blien av få klubbar i Stockholmsregionen som erbjuder en stor range med full längd och därtill 
möjlighet att träna från gräs 

 
Antaganden och förutsättningar 

• Ranges grästee är redan anlagd(anläggningskostnad etc. är redan tagen) 

• Underhåll i tid, arbeteoch kostnadantas vara förhållandevis litetsett till värdet det kan ge 
medlemmarna(antagandesom–om ej korrekt–förändrarförutsättningarna för motionen) 

 
Förslag 

• Öppna en begränsad del av rangens grästee 1-2 gånger i veckan,endast för medlemmar 
 
Förslag till praktisktgenomförande 
Begränsa ytan till ca. 8-10slagplatser längst bort till höger på rangenSätt upp enkelt staket (replina) som 
inhägnarett lagom stort område, inom vilket man sedan med repmarkeringi gräset kan rotera slagplatserna 
för att möjliggöra att gräset växer tillbaka 

Markera tydligt upp att grästee endast gäller för medlemmar 

Markeratydligt upp när grästee är stängd 

De dagar grästee är öppet stängs de sista 10 mattornadirekt bakom grästeeav till förmån för platserna på 
grästee 
 
Sätt ut en låda med jord och gräsfröså attde som nyttjat grästee kan hjälpa till att fylla igen uppslagen torv 
Sätt ut skylt som tydligt visar hur man ska förflytta sin bollplacering för att minska slitaget pårangensgrästee 
 
Styrelsens svar 
 
Styrelsen är i grunden positiv till att använda det nya grästeet på bästa sätt. Att hålla en del av 
grästeeområdet delvis öppet 1-2 dagar i veckan skulle ge ett slitage som skulle slita ut området mycket 
snabbt. Underhålls och reparationskostnaden är väsentligt högre än på ett vanligt tee på grund av att 
gräsytan består helt av grässorten krypven.  
 
Under 2024 avser vi använda grästeeområdet i samband med KM, demodagar framförallt i samband med 
wedgeutprovningar och i samband med olika kurser och utbildningar.  
 
Styrelsen avstyrker därför förslaget med hänvisning till ovan svar.  
 
 
 


